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 پاشازاده گزینه جدی باشگاه استقلال است

تلاش عجیب مظلومی برای نشستن 
روی نیمکت آبی ها

 در روزهای اخیر باشـــگاه اســـتقلال به دنبـــال مطالعه 
روی گزینه هـــای مـــورد نظر برای انتخاب سرپرســـت یا 
مدیر ورزشـــی تیم بـــوده اســـت. در این ایـــام نام های 
متعـــددی بـــرای قـــرار گرفتـــن در ایـــن پســـت مطرح 
شـــده اســـت. ابتدا گفته شـــد کـــه هـــادی طباطبایی 
گزینـــه احتمالـــی اســـت که مشـــخص شـــد باشـــگاه 
اســـتقلال هیچ صحبتی با این گزینه انجام نداده ونام 
طباطبایـــی بی جهت از ســـوی برخی رســـانه ها مطرح 
شـــده اســـت. در عین حال گفته شـــد که شـــاید آتیلا 
حجازی به این ســـمت بازگردد که خبرهای رســـیده از 
باشگاه اســـتقلال نشـــان می دهد آتیلا برای فصل بعد 
گزینه سرپرستی نیست و باشـــگاه استقلال قصد دارد 
از ایـــن چهره در پســـت های دیگـــر اســـتفاده کند. اما 
نام هـــای دیگـــری هم مطرح شـــده اســـت که نشـــان 
می دهد باشـــگاه اســـتقلال در حال تلاش برای یافتن 
بهتریـــن گزینه برای قرار دادن در این پســـت اســـت تا 
شـــاید بعد از ســـال ها کلاف ســـردرگم سرپرست تیم یا 
مدیر ورزشـــی تیم باز شـــود و فردی مطمئن و آشـــنا به 

زیرو بم باشـــگاه در این ســـمت قـــرار بگیرد.
در همین راستا شنیده می شود که باشگاه استقلال روی 
استخدام مهدی پاشازاده به عنوان سرپرست تیم نظر 
مساعد دارد و در این راستا مذاکراتی هم شده است. 
پاشازاده صحبت   با  نیز  حتی برخی نزدیکان نکونام 
اما  است  شده  انجام  مقدمه چینی هایی  و  کرده اند 
در این میان از باشگاه استقلال خبر رسیده که پرویز 
مظلومی نیز در تلاش است با نزدیک شدن به ارکان 
مدیریتی باشگاه استقلال این پست را مال خود کند 
که تلاش های سرمربی سابق استقلال که درمقطعی 
در هیأت مدیره به عنوان یکی از اعضا فعالیت می کرد و 
در یک فصل هم سرپرست این تیم بود، هنوز به نتیجه 
نرسیده است. برخی در باشگاه استقلال معتقدند که 
از میان گزینه های موجود باید فردی انتخاب شود که از 
همه لحاظ شایستگی لازم برای انجام امور سرپرستی 
را داشته باشد. از دیدگاه آنها پاشازاده گزینه مطلوبی 
برای قرار گرفتن در این پست است و به دلیل اینکه هم 
مربیگری کرده و هم از فاکتور جوانی برخوردار است، 
می تواند در این جایگاه بازدهی مطلوبی داشته باشد 
اما هنوز تصمیم گیری در این راستا به سرانجام نرسیده 

است و باید منتظر نتایج بود.
آنچـــه اهمیت دارد؛ این اســـت که باشـــگاه اســـتقلال 
فردی را دراین جایگاه قرار دهد که برای چند ســـال در 
این ســـمت قرار بگیرد و بتواند بار ســـنگین سرپرستی 
تیمی بزرگ را به دوش بکشـــد. پورحیدری ســـال ها در 
این جایـــگاه عرض اندام کرد و به خوبی توانســـت امور 
مربوطه را انجام دهد و شـــاید پاشـــازاده به قول برخی 
تصمیم گیران کنونی باشـــگاه اســـتقلال به ویژگی های 
اخلاقـــی پورحیـــدری نزدیک باشـــد و برای چند ســـال 

خیال این باشـــگاه را راحت کند.

گزارش خبری

رضا حمیدی
خبر  نگار

 بالاخره بعد از مدت ها بلاتکلیفی باشگاه 
پرسپولیس از خوان گاریدو به عنوان 
سرمربی خود رونمایی کرد تا این مرد 
اسپانیایی جانشین اوسمار شود با وجود 
این اما هنوز مجوز حضور مرد ماتادور در 

ایران صادر نشده است.
 طبق قانون سازمان لیگ و فدراسیون 
فوتبال، باشگاه های ایرانی برای جذب 
از  ابتدا  باید  خارجی  مربی  و  بازیکن 
و  ورزش  وزارت  زی  مر ون  بر شورای 

جوانان مجوز دریافت کنند.
در  گاه  آ منبع  یک  راستا  همین  در   
گفت و گو با »ایران« پیرامون روند صدور 
مجوز شورای برون مرزی، توضیح داد: 
»وقتی باشگاهی می خواهد با یک مربی 
از  باید  ابتدا  برسد،  توافق  به  خارجی 
طریق فدراسیون فوتبال نامه درخواست 
صدور مجوز بدهد و فدراسیون هم این 
نامه را برای شورای برون مرزی وزارت 
ورزش و جوانان ارسال خواهد کرد تا 
روند بررسی های شورا آغاز شود و نتیجه 
نهایی را به باشگاه اعلام کنند که آیا این 
مربی مجوز حضور در ایران را دارد یا نه 
اما هنوز نامه ای از فدراسیون به دست 

ما نرسیده است.«
 گویا مدیران باشگاه پرسپولیس بدون 
طی کردن این مراحل با گاریدو قرارداد 
امضا کردند و بر اساس اعلام خبرگزاری 
تسنیم، این باشگاه درخواست رسمی 
خود برای مجوز خوان کارلوس گاریدو را 
روز گذشته به سازمان لیگ ارسال کرده 
و طبق این فرایند، باشگاه پرسپولیس 
باید درخواست خود را ابتدا به سازمان 
ن  زما سا سپس  و  کند  ل  رسا ا لیگ 
را به فدراسیون  این درخواست  لیگ 
فوتبال ارجاع می دهد و در نهایت نیز 
فدراسیون آن را در اختیار شورای برون 
مرزی وزارت ورزش و جوانان خواهد 

گذاشت.
 با این تفاسیر به نظر می رسد باشگاه 
پرسپولیس بدون کسب مجوز لازم با 
گاریدو قرارداد امضا کرده و حالا حتی 
ممکن است با چراغ قرمز شورای برون 
مرزی مواجه شود که اگر این سناریو 
باشگاه  بگیرد،  خود  به  واقعیت  رنگ 
پرسپولیس با یک دردسر مالی و حقوقی 

بسیار بزرگ روبه رو خواهد شد.
 تا همین حالا هم پرسپولیس با ارسال 
دیر درخواست خود، زمان زیادی را از 
دست داده و حالا باید منتظر ماند و 
دید آیا مجوز خوان گاریدو صادر خواهد 

شد یا خیر؟

شایعه عجیب در نوار جنوبی لیگ

گل محمدی در جمع گزینه های سپاهان
 یحیی هنوز نام دســـتیارانش را مشـــخص نکرده و همین موضوع در کنار بعضی از مســـائل دیگر 
موجب شـــده تا پیرامون ســـرمربی جدید فولاد شـــایعاتی وجود داشته باشـــد و حتی بعضی از 
خبرها دال بر این اســـت که شـــاید یحیی به ســـپاهان برود و جایگزین مورایس در سپاهان 

شـــود. امـــا فولادی ها قاطعانـــه این خبر را رد می کننـــد و معتقدند یحیـــی گل محمدی با این 
باشـــگاه قرارداد دو ســـاله بســـته و همه موارد قرارداد با ســـرمربی جدید به شـــکل شـــفاف منعقد شـــده به 

همیـــن دلیـــل امکان ندارد یحیی به ســـپاهان برود و فـــولاد را ترک کند.
یحیـــی قبـــلاً هم روزهـــای خوبی را در فـــولاد در زمان بازیگری ســـپری کـــرده و زمانی که در پرســـپولیس مورد 
بی مهـــری قـــرار گرفـــت، به فولاد رفت و چند ســـال خـــوب را در تیم جنوبـــی گذراند؛ به همین دلیـــل او این بار 
هـــم بـــه فـــولاد رفته تا بـــه عنوان ســـرمربی برای این تیـــم مؤثر واقع شـــود و برای هـــواداران آن نتایـــج خوبی را با 

هدایت خودش رقـــم بزند.
ایـــن بـــار یحیی برای اینکـــه به شـــایعات در خصوص خود پایان دهد، ســـر تمریـــن تیم های پایه فـــولاد حضور یافت 

و بـــا بازیکنـــان این رده عکس یـــادگاری گرفـــت و صحبت هایی را در جمع بازیکنـــان تیم های پایه انجام داد تا نشـــان 
دهـــد کـــه به تیم دیگری جز فـــولاد فکر نمی کند و عـــزم خودش را برای بســـتن تیمی خوب برای فولاد و رســـاندن این 
تیـــم بـــه روزهـــای خوبش جزم کرده اســـت. بحث حضور چند بازیکن پرســـپولیس و ســـتاره چند تیم دیگـــر در فولاد 
وجـــود دارد امـــا تـــا این لحظه یحیی نه نام دســـتیارانش را به شـــکل دقیق مشـــخص کـــرده نه اینکه اشـــاره دقیقی به 

حضور بازیکنان جدید در این تیم داشـــته اســـت.

 نداشتن مدرک A دردسرساز می شود

احتمال جدایی غلامپور از کادرفنی
 شـــایعاتی در روزهای اخیر منتشر شـــده با این مضمون که مســـئولان باشگاه استقلال 

در راســـتای تقویت این تیـــم به جواد نکونـــام توصیه هایی کرده اند کـــه برخی اعضای 
کادر فنـــی خـــود را کنار بگـــذارد که گفته می شـــود بهـــزاد غلامپور نیز یکـــی از همین 

افراد است. 
این شـــایعات نگاه هـــا را متوجـــه کادر فنی اســـتقلال کرده اســـت اما حتـــی اگر این 
اخبـــار را هم چندان بـــه واقعیت نزدیـــک ندانیم، موضـــوع دیگری ادامـــه همکاری 
برخـــی مربیان را در فصـــل آتی کاهش خواهد داد. براســـاس قوانیـــن همه مربیانی 

که روی نیمکت ها می نشـــینند باید مدرک مربیگری درجه A داشـــته باشند که بهزاد 
غلامپور چنین مدرکی را دریافت نکرده اســـت و برای کســـب مجوز باید دوره مورد نظر 
را پشـــت ســـر بگذارد. حال اینکه در روزهای آتی از طرقی این مشـــکل برطرف شود و یا 

اینکه غلامپور اساســـاً روی نیمکت ننشـــیند و تنها در تمرینات استقلال حضور داشته 
باشـــد، مســـأله دیگری اســـت اما چیزی که تاکنون مشـــخص شـــده، اینکه مربیان باید 
مدرک لازم را داشـــته باشـــند و بعد از پشـــت سرگذاشـــتن دوره مربیگری مجوز نشستن 
روی نیمکت را به دســـت آورند. حالا باید دید باشـــگاه اســـتقلال دربـــاره این مربی چه 

تصمیمی اتخاذ خواهد کرد و البته موضع ســـرمربی آبی ها نیز در این خصوص بســـیار 
پراهمیت اســـت و باید به آن توجه ویژه ای داشـــت. 

 

برگزاری همزمان مســـابقات جـــام ملت های اروپا 
و کوپاامریـــکا این حقیقت را بـــه ما یادآوری می کند 
که تیم هـــای ملی مطرح فوتبال جهـــان، چطور از 
اعتبار خود برای کســـب درآمد استفاده می کنند. 
درســـت اســـت که ممنوعیت تبلیغ برای حامیان 
مالی تیم هـــا در فوتبـــال ملـــی روی پیراهن وجود 
دارد امـــا اکثـــر تیم های ملـــی فوتبال جهـــان، یک 
حامی مالی مشـــخص دارنـــد که اکثـــر هزینه های 
تیـــم را متقبل می شـــود. هیـــچ برنـــدی در فوتبال 

یک کشـــور به اندازه تیم ملی ارزشـــمند نیســـت و 
در شـــرایط عادی، شـــرکت های مختلف باید برای 
حضـــور در ویترین بـــزرگ معتبرترین مســـابقات 
فوتبـــال جهـــان رقابت کننـــد. شـــرایط در فوتبال 
ایران اما درســـت مثل ســـایر مســـائل کامـــلاً با مد 

روز دنیا متفاوت اســـت.
 همان طـــور کـــه مســـائل حـــق پخـــش و تبلیغات 
محیطی برای باشـــگاه های فوتبال ایـــران درآمدی 
نـــدارد، تیم ملـــی فوتبال ایـــران هم نتوانســـته در 
ماه هـــای اخیـــر بـــا یـــک حامـــی مالـــی انحصاری 
بـــرای تیـــم ملـــی فوتبـــال بـــه توافـــق برســـد. در 
ســـال های اخیـــر، شـــرکت های هواپیمایـــی یـــا 
شـــرکت های پوشـــاک قراردادهایی با فدراســـیون 
فوتبال بـــرای تأمین بلیـــت پروازهای تیـــم ملی یا 
تأمین البســـه رســـمی بازیکنـــان منعقـــد کرده اند 
امـــا هیچ کـــدام حامل مالـــی انحصـــاری تیم ملی 

فرصت سوزی تیم ملی برای درآمدزایی

اینجا خبری از 
حامی مالی نیست

نبوده انـــد. نه تنهـــا در مقایســـه بـــا قدرت های 
برتـــر فوتبال جهان، بلکه در مقایســـه با ســـایر 
فدراســـیون ها در ایـــران، کم کاری  فدراســـیون 
در این موضوع مشـــخص اســـت. به طور مثال 
فدراســـیون هایی مانند فدراســـیون کشـــتی، 
بســـکتبال و والیبـــال بـــه شـــکلی مناســـب از 
اعتبـــار تیم هـــای ملـــی اســـتفاده کرده انـــد و 

ایـــن درآمدزایـــی بـــا پذیرفتـــن حامیـــان مالی 
متمول در فدراســـیون ها شـــکل گرفته است. 
در مســـتطیل ســـبز امـــا اوضاع فـــرق می کند؛ 
هرچقـــدر در چنـــد مـــاه اخیـــر ســـایت های 
خبـــری را بالا و پاییـــن می کنیم، هیچ نشـــانی 
از اخبـــار مبنی بر همکاری فدراســـیون فوتبال 
بـــا یـــک حامـــی مالـــی معتبر بـــرای تیـــم ملی 

فوتبال نمی بینیم. درســـت اســـتفاده نکردن از 
اعتبـــار نام هایی مثل تیم ملی، پرســـپولیس و 
استقلال در راســـتای جذب سرمایه و همکاری 
بـــا برند های معـــروف در فوتبال ایران مســـأله 
جدیـــدی نیســـت و بایـــد دیـــد چه زمانـــی در 
فوتبال مـــا از این موضوع بهره برداری درســـت 

و اصولی می شود.

عدم استفاده عدم استفاده 
درست درست 

از  اعتبار از  اعتبار 
نام هایی مثل نام هایی مثل 

تیم ملی، تیم ملی، 
پرسپولیس پرسپولیس 

و استقلال و استقلال 
در راستای در راستای 

جذب سرمایه جذب سرمایه 
و همکاری و همکاری 

با برند های با برند های 
معروف معروف 

در فوتبال در فوتبال 
ایران مسأله ایران مسأله 

جدیدی جدیدی 
نیستنیست

بی اطلاعی وزارت ورزش از درخواست مجوز کار سرمربی اسپانیایی

 ورود گاریدو به تهران در هاله ابهام

خبر ویژه

سوژه روز

ایلیا بهزاد اول
خبرنگار


